
گولسیانی رسماً 
پرسپولیسی 

شد
گئورگی گولسیانی 

سومین بازیکنی 
است که با خروج از 

جمع سپاهانی ها 
پیراهن پرسپولیس 

را به تن خواهد 
کرد. این بازیکن 

گرجستانی 31 ساله 
که با درخشش در 

ذوب آهن، نساجی 
و سپاهان به فوتبال 

ایران معرفی شد، 
حالا به عنوان 

ششمین خرید این 
فصل سرخپوشان 

به جمع شاگردان 
یحیی گل محمدی 

می پیوندد.

در  حاشيه

هندبال ساحلی 
ایران درجمع 

چهار تیم برتر 
جهان

تیم ملی هندبال 
ساحلی نوجوانان ایران 
با غلبه بر آرژانتین راهی 

مرحله نیمه پایانی 
رقابت های قهرمانی 

جهان شد. ملی پوشان 
نوجوان هندبال ساحلی 

ایران که به عنوان تیم 
دوم گروه خود به مرحله 

 یک چهارم نهایی
 رقابت های قهرمانی 

جهان صعود کرده 
بودند، در این مرحله 

رودرروی تیم سوم گروه 
مقابل یعنی آرژانتین 

قرار گرفتند. این بازی که 
سرنوشتش به ضربات 
پنالتی کشیده بود در 

نهایت با نتیجه 8بر4 به 
سود شاگردان مهدی 
قشقایی خاتمه یافت 

و تیم ملی کشورمان به 
جمع چهار تیم پایانی 
رقابت ها صعود کرد. 
رقیب ایران در نیمه 
نهایی برزیل خواهد 

بود.

خبرخبر
روزروز

  نادال
صحبت هایی مبنی بر عدم حضور نادال در 

ویمبلدون به دلیل آسیب دیدگی وجود داشت 
اما وی با توجه به کسب دو گرنداسلم اول 

سال، می خواهد شانسش را برای ثبت رکورد 
تاریخی کلندراسلم بیازماید.

  خوزه آگوستو لوسادا بنیتز
مربی بدنساز اسپانیایی با قراردادی یک 

ساله به پرسپولیس پیوست.وی که ملقب 
به پپه لوسادا است و فارغ التحصیل دانشگاه 
مادرید است پیش از این با  نساجی و گل گهر 

همکاری داشت.

  امیر غفور 
ستاره سابق تیم ملی ایران با عقد 

قراردادی یکساله به عضویت 
تیم والیبال شهداب یزد در آمد و 
شماره پیراهن »10« شهداب را 

در فصل آینده بر تن خواهد کرد.

سـینا حسـینی  
مدیرعامـل فـولاد، 
اعضـای  از  یکـی 
شـده  شـناخته 
مجمـع فدراسـیون 
جملـه  از  فوتبـال 
نفراتـی بـود کـه در جلسـه روز دهـم 
خردادمـاه خواسـتار اصـاح سـاختار 
مالی فدراسـیون شـد و تأکید کـرد پس 
از سـال هـا بایـد نظـام گـزارش دهـی 
در مدیریـت فوتبـال تغییـر پیـدا کنـد 
تـا همـه چیـز بـه صـورت شـفاف در 
دسـترس اعضا قـرار گیـرد، در غیـر این 
صـورت ابهامـات در فوتبال ایـران باقی 
خواهـد مانـد و ایـن محلـی اسـت بـرای 
ایجـاد فسـاد در سیسـتم مدیریـت 
فوتبال ایران، از ایـن رو باید با یک اراده 
کامـل و منسـجم یبـه سـمت شـفاف 
سـازی در حـوزه پولـی و مالـی برویـم.
ســابقه  کــه  حمیدرضاگرشاســبی 
مدیرعاملــی در باشــگاه پرســپولیس 
را دارد، هماننــد بســیاری از اعضــای 
جامعــه نگرانــی عاقه منــدان فوتبــال 
نســبت به آینــده تیــم ملی را احســاس 
مــی کنــد و در ایــن خصــوص مــی 
کنیــم شــرایط  قبــول  بایــد  گویــد: 
موجــود شــرایط ایــده آل و مــورد عاقــه 
 مــردم بــرای حضــور در رقابــت هــای 

جــام جهانــی نیســت، فضــای پرتنــش 
ــران  و درگیری هــای ســریالی میــان مدی
فوتبــال، اعضــای هیئــت رئیســه و 
چالش هــای غیــر منتظــره کام مــردم 
ــه همیــن دلیــل بایــد بــه  را تلــخ کــرده، ب
ســمت آرامــش گام برداریــم تــا بتوانیم 
ــرای کشــورمان  ــده شایســته ای ب نماین

در مســابقات پیــش رو باشــیم.
و  اختافــات  بــه  اشــاره  بــا  وی 
درگیری هــای رخ داده پــس از عــزل 
عزیــزی خــادم از ریاســت فدراســیون 
فوتبــال میــان اعضــای هیئــت رئیســه 
بایــد بپذیریــم مســئولیت  گفــت: 
کنونــی یــک امانــت اســت کــه بــه مــا 
ســپرده شــده اســت، ما نمــی توانیــم بر 
اســاس میل و ســلیقه خود رفتــار کنیم 
بلکــه بــه عنــوان نماینــده مجمــع بایــد 
امانــت داری کنیــم و از مســئولیتی کــه 
بــه مــا داده شــده در جهــت موفقیــت 

تیــم ملــی اســتفاده کنیــم. 
مدیرعامـل باشـگاه فـولاد در پاسـخ بـه 
ایـن پرسـش کـه یکـی از اعتـراض هـای 
اعضـای مجمع بـه سیسـتم مدیریتی 
گـزارش  نبـود  فوتبـال  فدراسـیون 
شـفاف در حـوزه مالـی فدراسـیون و 
زیـر مجموعه هـای آن بـود، بـه گونـه ای 
کـه برخـی از اعضـا بـه ایـن رونـد بـه 
شـدت اعتـراض داشـتند، آیـا بـا ایـن 

رونـد امیـدی به تغییر هسـت یـا خیر؟ 
گفت: در این ارتباط باید خیلی صریح 
و شـفاف اعـام کنـم نـه تنهـا در ایـن 
فدراسـیون بلکـه در فدراسـیون های 
قبلـی نیـز هیـچ شـفافیت و سـاختار 
ایده آلـی در حـوزه مالی وجود نداشـته 
و این به عنوان یک نقطه ضعف بزرگ 
اصاً پذیرفتنی نیسـت، مگر می توان 
پذیرفـت در فوتبالـی کـه گـردش مالـی 
بـه ایـن زیـادی دارد گزارشـی وجـود 
نداشـته باشـد. اعضـای مجمـع بـا 
قاطعیت کامل نسـبت به این مسـئله 
اعتـراض دارنـد و بـه هیـچ عنـوان کوتـاه 
نمی آیند، مـا بایـد از یک جایـی تعارف 
و رودربایستی را کنار بگذاریم، فوتبال 
به اندازه کافی پـول دارد و نبایـد هر روز 
دسـتش جلـو ایـن نهـاد و آن نهـاد دراز 
باشـد، اما این اتفاق وقتـی رخ می دهد 
کـه شـفافیت وجـود داشـته باشـد، 
یعنـی مـن بـه عنـوان عضـو مجمـع و 
مدیرعامـل یـک باشـگاه لیـگ برتـری 
متوجـه باشـم سـهم باشـگاه مـن از 
ایـن فوتبـال چقـدر اسـت. بایـد تـا روز 
هشـتم شـهریور همـه چیـز روشـن 
شـود و رئیـس بایـد بدانـد زیـر ذره بیـن 
قـرار دارد و به هیـچ عنوان نمـی تواند با 
بهانه هـای واهـی از زیـر بار شـفافیت و 

پاسـخگویی شـانه خالـی کنـد.

مدیرعامل فولاد خوزستان در گفت و گو با قدس:

در فدراسیون فوتبال از شفافیت مالی خبری نیست

یادداشت

زیر ذره بين

ذره بین را از روی 
کاستی های تیم ملی 

برداریم
دیـــدگـــاه  حمیدعلیدوستی   
هوشمندانه در مقطع کنونی، حمایت 
از تیم ملی فوتبال ایران است. به طوری 
که بتوان بهترین نحوه بازخورد را داشته باشیم.  
مهم ترین مسئله در بــازی تدارکاتی پیاده سازی 
کارهای تاکتیکی است. الان زمانی نیست که خیلی 
در مورد کم و کاستی ها صحبت کنیم و با انتقادهای 

زیاد انرژی تیم ملی را خالی کنیم.
امروز همه در مورد صعود تیم ملی از گروهش در 
قطر حرف می زنند. مگر در جام جهانی قبلی وقتی 
با اسپانیا، پرتغال و مراکش هم گروه شدیم، مردم 
نمی گفتند که نمی توانیم از گــروه صعود کنیم؟ 
منتها اگر ضربه طارمی به گل تبدیل می شد ما 
از گروه صعود کرده بودیم. بنابراین شرایط فوتبال 
در زمین مسابقه تعیین می شود. ما با نگاه به 
تاریخ متوجه این موضوعات می شویم که در زمین 
فوتبال ممکن اســت اتفاقات متفاوتی بیفتد.
بیایید به لیگ ملت های اروپا نگاه کنیم. انگلیس 
از مجارستان شکست خورد. در حالت متعارف 
انتظار چنین مسئله ای را داریــد؟ خیر. آن ها در 
مقطع کنونی خودشان را بــرای حضور مناسب 
در جام جهانی آمــاده می کنند.  آلمان در همین 
مسابقات ایتالیا را 5 بر 2 شکست داد. مگر کسی 
این انتظار را داشت؟ بنابراین در مقطع آماده سازی 
تیم نباید خیلی روی کاستی ها تمرکز کنیم. الان 
وقت انتقاد از تیم ملی نیست.در مورد تیم ملی 
امید هم معتقدم انتقادات از تیم ملی امید و 
مهدوی کیا اصاً درست نیست. تمام بازی های 
تیم امید را تماشا کــردم. این تیم در همه بازی ها 
برنامه و هدف داشت. شاگردان مهدوی کیا با هدف 
حرکت می کردند. این تیم جلوه های مثبتی داشت. 
ً  نباید در سطح پایه نگاه نتیجه محوری  ما اصا
ً  که سرمربی تیم نوجوانان و  داشته باشیم. قبا
جوانان بودم بارها با ازبکستان بازی کردیم. نگرش 
این تیم آن ها را به فینال رساند. آن ها سال هاست 
برنامه ریزی  و سرمایه گذاری داشتند. نمی گویم در 
تیم امید هیچ اشتباهی نبوده است. ولی به نتایج 
این تیم نگاه نکنید. در سطوح پایه طبیعی است 
که با یک پنالتی و اشتباه فردی،  شرایط تغییر کند. 
اما وقتی به فاصله خطوط این تیم و میزان آمادگی 
 آن ها در این مدت کمی که فرصت داشتند، نگاه 
می کنیم عملکرد مثبتی داشتند. نتایج در سطح 
پایه شاید یک اتفاق باشد اما امــیــدوارم طلسم 

صعود ایران به المپیک بشکند.

مهدی: باید چمن وطنی بالا بیاید و ببینیم

آسیایی بودن نساجی 
قطعی نیست

ــاره  مسئول مسابقات ســازمــان لیگ بــاز هم درب
وضعیت سهمیه های ایران در لیگ قهرمانان آسیا 
با ابهام حرف زد. در شرایطی که کاشت بذر چمن 
استادیوم شهید وطنی به پایان رسیده، سهیل 
مهدی به دعــوت هیئت فوتبال استان مازندران 
در این ورزشگاه حاضر شد تا از آخرین شرایط آن 
برای میزبانی از مسابقات لیگ بیست و دوم  با خبر 
شود.  مهدی در مورد حضور تماشاگران در وطنی 
گفت: اگر فضای ورزشگاه نیمه آماده باشد، آبخوری 
نداشته باشد، سرویس بهداشتی و بوفه اغذیه 
نداشته باشد و تماشاگران دغدغه این را داشته 
باشند که نتواند یک آب، دست بچه بدهند، ارزش 
این را دارد که با طمأنینه جلو برویم تا فضا، فضایی 

باشد که شأن هوادار حفظ شود.
رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ در خصوص 
حضور نساجی در آسیا عنوان کرد: در بحث لیگ 
قهرمانان آسیا، دو فصل به خاطر تقویم مسابقات 
کنفدراسیون آسیا در یک فصل ادغام شده است 
و طبیعتاً نمایندگان دو فصل مسابقات ما، باید در 
یک فصل شرکت کنند. ان شاءالله زودتر انتخاب 
انجام شود و هیئت رئیسه فدراسیون کامل شوند 
و مدل حضور نمایندگان آسیایی ایران مشخص 
شود، ما هم در کنارشان هستیم.این در حالی است 
که از گوشه  و کنار شنیده می شود فعاً سهمیه های 
ایران به دلایل مختلف توسط afc  تأیید و مشخص 
نشده اند وابهامات جدی در مورد حضور نساجی 
در آسیا به دلیل آماده نبودن محل میزبانی این تیم 
وجــود دارد. استقال و پرسپولیس هم با نقص 

مدارک و شرایط حرفه ای روبه رو هستند.
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حسین زاده در میان ستارگان جوان جام جهانی  ◾
ســتاره جــوان اســتقال در میــان پدیده هــای جــام 
جهانــی قطــر، از نــگاه یــک ســایت انگلیســی قــرار دارد. 
ســایت »HITC« انگلیــس در گزارشــی، بــه بررســی 
بازیکنــان جــوان تیم هــای حاضــر در مســابقات جــام 
جهانــی 2022 قطــر پرداخــت کــه نــام امیرحســین 
حســین زاده از ایــران در میــان ایــن نفــرات دیــده 

د. می شــو

تراکتور بدون سرمربی جلو می رود ◾
در حالی که باشگاه تراکتور در آستانه امضای قرارداد با 
قربان بردیف بود، مذاکرات با او بی نتیجه ماند. مدیریت 
باشگاه طی چند جلسه با بردیف مذاکرات فشرده ای 
انجام دادند و به نظر می رسید توافق حاصل شده اما 
بردیف بدون توافق با مدیران تراکتور، تبریز را ترک کرد 
تا به این ترتیب مشخص شود مذاکرات با وی نیز به 

بن بست رسیده است.

طلای رکابزن ایران در قهرمانی آسیا ◾
در مسابقات دوچــرخــه ســواری قهرمانی آســیــا، در 
هندوستان بهروز فرزاد در ماده یک کیلومتر توانست 
اول شود. در این ماده ۶ رکابزن از جمله مهدی محمدی 
دیگر نماینده کشورمان حضور داشتند. نمایندگان 
کشور میزبان در این ماده رتبه های دوم و سوم را از آن 
خود کردند. مسابقات  قهرمانی آسیا از 28خرداد تا 2 

تیر در دهلی نو برگزار می شود.

دوپینگ بیرانوند و پورحسینی ◾
ــادی  ــا دوپـــیـــنـــگ »مــحــمــد هـ ــارزه بـ ــ ــب ــی مــ ســـتـــاد مــل
پورحسینی« ورزشکار وزنه برداری را به دلیل استفاده 
از ماده ممنوعه گروه S1 و »صدف بیرانوند« ورزشکار 
 S1 کــوراش را به دلیل استفاده از مــاده ممنوعه گــروه
محکوم کرد. با توجه به پذیرش تخلف توسط ورزشکاران 
مربوط و همکاری با ایران نادو احکام صادره از چهار سال 

به سه سال تقلیل پیدا کرد.

هافبک ســابق اســتقال و ســپاهان که محبوبیــت زیادی 
هــم نــزد طرفــداران ایــن دو تیــم دارد، از حــدود یــک مــاه 
قبــل بــا بهبــودی کامــل تمریناتــش را بــا کایســری شــروع 
کــرد اما بــا توجه بــه پایــان مســابقات لیــگ ترکیــه فرصتی 

بــرای بــازی پیــدا نکــرد و فعــاً مشــغول اســتراحت اســت.
ایــن ســتاره 28 ســاله حــالا چنــد روزی اســت بــا پایــان رقابت هــای 
لیــگ ترکیــه بــه ایــران برگشــته و در شــهر خــودش یعنــی اصفهــان 
حضــور دارد. دربــاره کریمــی و آینــده فوتبالــی اش شــایعات متعــددی 

وجــود دارد. 
کریمــی کــه بیشــتر دوران فوتبالــش را خــارج از کشــور تــوپ زده و 
ســابقه پوشــیدن پیراهــن دیناموزاگــرب کرواســی، لوکوموتیــو زاگــرب، 
الدحیــل قطــر ، القطــر و کایســری اســپور ترکیــه را دارد، همــواره نشــان 
ــودن و پیشــرفت در کشــورهای دیگــر  ــر ب ــه لژیون ــادی ب ــه زی داده عاق
 دارد. بــا ایــن حــال او هــر وقــت در ایــران حضــور داشــته نیــز یکــی از
 ســتاره های تیمش بــوده و ایــن را می شــود از آخرین فصــل حضورش 

در اســتقال بــه خوبی متوجه شــد.
ــه  ــن ب ــرای رفت ــژه کریمــی ب ــزه هــای وی ــه انگی ــا توجــه ب از طــرف دیگــر ب
جام جهانــی قطــر او در یکــی از حســاس ترین مقاطــع زندگــی اش قرار 
گرفتــه اســت. کریمــی قبــل از جــام جهانــی روســیه نیــز یکــی از مــردان 
مــورد اعتمــاد کارلــوس کــی روش بــود امــا مدتــی قبــل از ایــن تورنمنــت 
ــه کمــر برایــش پیــش آمــد ســبب شــد او در  ــه از ناحی ــی ک مصدومیت
لیســت 23 نفره قرار نگیــرد. حــالا کریمی امیــدواری زیــادی دارد حالا 
کــه مصدومیت جدیــدش هم برطرف شــده و مشــکلی برای بازگشــت 
به فوتبال نــدارد، بتواند درخشــش گذشــته را تکــرار کند و یکــی از 23 

بازیکــن اعزامــی بــه جــام جهانــی قطــر باشــد.
برای این منظور شـاید بازگشـت به لیگ ترکیه و جا افتادن در ترکیب 
کایسـری اسـپور با توجه به اندک زمـان باقیمانده تا جـام جهانی یک 
ریسک بزرگ برای کریمی باشـد. طبیعتاً او می تواند با درخشش در 
ترکیب یک تیـم ایرانی زودتـر از حد معمـول نظر کادرفنی تیـم ملی را 

جلب کنـد و برای حضـور در جام جهانی اسـتارت بزند.
بــا همــه ایــن مســائل ایــن ســتاره اصفهانــی فعــاً در شــهر خــودش 
مشــغول اســتراحت اســت و واکنشــی هــم بــه شــایعاتی کــه در فضای 
مجــازی منتشــر می شــود، نــدارد. او احتمــالاً منتظــر تعییــن تکلیــف 
کامل تیم هــای لیــگ برتری ایــران و البتــه پیشــنهاد هــای خارجی اش 
خواهــد مانــد و عجلــه ای نخواهــد داشــت تــا بهتریــن تصمیــم را بــرای 

آینــده فوتبالــی خــود بگیــرد.

بازیکنی که در نصف جهان استراحت می کند

علی کریمی منتظر استقلال است؟ 

گزارش روز

ستارگان ورزش

مسعود شجاعی، ملی پــوش باسابقه فوتبال 
درباره آخرین شرایط تیم ملی قبل از جام جهانی، 
احتمال بازگشت دراگان اسکوچیچ، دلایل خود 
برای قبول نکردن سرمربیگری نساجی و ... با 
فارس صحبت کرده که مشروح این گفت و گو را 

در ادامه می خوانید.

 امسال وضعیت برگزاری لیگ برتر و جام  ◾
حذفی چگونه بود؟

همه می دانند مسئولان برای برگزاری بازی های 
منظم لیگ چقدر تاش می کنند اما متأسفانه 
ــای فیفا و برخی  وقفه هایی کــه بــه دلیل روزهــ
اردوهای تیم ملی در جریان مسابقات می افتد، 
به کیفیت لیگ ضربه می زند. هرچند ما به این 
موضوع عادت نداشتیم اما جام حذفی استاندارد 

برگزار شد و بازی ها پشت سر هم انجام شد.

قهرمانی نساجی در جام حذفی چقدر برایت  ◾
اهمیت دارد؟

خیلی برای من اهمیت دارد که توانستم در سه 
ســال با دو تیم تراکتور و نساجی جــام حذفی 
را کسب کنم. این اتفاق خیلی بــرای من بزرگ 
است. قهرمانی با نساجی برای من ارزشمند بود، 

همان گونه که قهرمانی با تراکتور ارزشمند بود. 

 چرا پیشنهاد سرمربیگری موقت نساجی  ◾
را قبول نکردید؟

بــرای خــودم دلایلــی داشــتم. اولیــن دلیــل ایــن 
بــود کــه بعــد از رفتــن آقــای الهامــی دوســت 
نداشــتم ایــن مســئولیت را قبــول کنــم زیــرا بــرای 
او ارزش و احتــرام خیلــی زیــادی قائــل هســتم. 
الهامی ســرمربی ما بــود و دوســت نداشــتم برای 
هیچ کــس شــائبه ایجــاد شــود. دومین دلیــل هم 
ایــن اســت کــه جدایــی او ناگهانــی بــود و اصــاً 
دوســت نداشــتم ایــن شــائبه ایجــاد شــود کــه هر 
مربی برود، جای او مــی روم و هدایت تیم را قبول 
می کنم. برنامه بلندمدتــی برای مربیگــری دارم و 
دوســت دارم ایــن اتفــاق از اول فصــل بیفتــد تــا 
تیم را خودم ببنــدم و به قول معــروف تیم مدنظر 
مــن باشــد. ضمــن اینکــه تمرینــات را بــا فلســفه 

ــم. خــودم شــروع کن

تا چه زمانی  می خواهی بازی کنی؟  ◾
همیشه گفته ام تا زمانی که احساس کنم می توانم 
برای تیمم مفید باشم، تصمیم دارم بازی کنم. 
مطمئناً به فکر سرمربیگری هم هستم و هر سالی 

که برای من می گذرد، یک کاس درس می دانم. 

 وضعیت گــروه ایــران در جام جهانی 2022  ◾
قطر را چگونه ارزیابی می کنید. آیا می توانیم از 

این گروه صعود کنیم؟
یکی از سخت ترین جام های جهانی را پیش رو 
داریم. هرچند طبق نظر کارشناسان در دوره قبلی 
گروه ما گروه مرگ و سخت ترین بود. الان هم به 
این دلیل که بسیاری از بازیکنان ولز و آمریکا در 
لیگ برتر انگلیس بازی می کنند، ناخودآگاه شیوه 

بازی و فلسفه این دو تیم شبیه انگلیس است. با 
توجه به نوع بازی این  تیم ها به مشکل می خوریم. 

این روزها بحث بازگشت کی روش به تیم ملی  ◾
جدی شده است. به عنوان بازیکنی که سال ها با او 

کار کرده اید چه نظری در این مورد دارید؟
من هم خبرهایی شنیدم و نظر من روی بازگشت 
کی روش مثبت اســت. ایــن نظر شخصی من 
است و امیدوارم جور دیگری تلقی نشود یا کسی 
به خودش نگیرد. اطمینان دارم با توجه به زمان 
کمی که تا جام جهانی مانده و شناختی که او از 
فوتبال ما دارد، اگر قرار است تغییری ایجاد شود، 

کی روش بهترین گزینه است.

 وضعیت فدراسیون فوتبال چطور است؟ ◾
همه شاهد بودیم در سالی که گذشت، وضعیت 
فدراسیون خیلی آشفته بود و متأسفانه اتفاقات، 
عزل و نصب  ها بدون پیش بینی، بدون هماهنگی 
و بدون برنامه ریزی بود. این موضوع خیلی به 
فوتبال ملی ضربه زد و روی وضعیت باشگاه ها 

هم خیلی تأثیر داشت.

فکر می کنید چه کسی رئیس فدراسیون شود؟ ◾
با توجه به اتفاقاتی که رخ داده مشخص نیست 
چه فــردی کاندیدا شــود. این هم مثل خیلی از 
کارهای دیگرمان است که هیچ حسابی نمی توان 
روی آن کرد و هیچ پیش بینی از این قضیه ندارم.
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ولز و آمریکا هم انگلیسی بازی می کنند


